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Datum 3 oktober 2017

Onderwerp Stand van zaken werkzaamheden Van Gitsetaan

Betreft het een raadsvoorstet/ raadsmededeting

in de cyclus?

Nee

Beteidsterrein Openbare Ruimte

Portefeui[[ehouder Schenk

Schriftelijke vraag

Sinds maart van dit jaar wordt er volop gewerkt aan de aanpak van wortelschade in de Van Gilselaan.

Bomen zijn gekapt, gasleiding vervangen en momenteel wordt gewerkt aan de verharding en

plantuakken.

Volgens berichtgeving op de borden zouden de werkzaamheden tot 30 september duren. Vanuit

omwonden en uit eigen constatering zien we dat de werkzaamheden nog niet afgerond zijn en dat deze

werkzaamheden nog welenkele weken zullen duren.

Daarnaast horen we klachten van bewoners van de Van Gilselaan (tussen St. Josephstraat en

lreneplein) over de vele losliggende tegels, de kwaliteit van het gelegde straatwerk op de stoep en het

verschil in hoogte tussen de trottoirband en de stoep aan beide zijden van de Van Gilselaan.

Hierover heeft de VLP de navolgende vragen;

1. Wat is de reden waarom de werkzaamheden niet op 30 september gereed waren? (gaarne

een toelichting)

2. Wanneer is nu oplevering van de werkzaamheden aan de Van Gilselaan voozien?

3. ls de gemeente bekend met de klachten van de bewoners, en zo ja wanneer worden de

genoemde klachten over het straatwerk verholpen?

Namens de fractie van de VLP

Wilbert Brouwers en Olaf Mouwen



Wij beantwoorden deze vragen als volgt:

1. De aannemer heeft 14 dagen vertraging door onwerkbaar weer, De overige vertraging komt

met name voort uit een verkeerde inschatting van de aannemer, Om te zorgen dat het werk zo

snel mogelijk wordt afgerond hebben we vezocht'daar waar mogelijk' extra straatmakers in te

zetten en het groen ook direct aan te planten.

2. Het werk is 20 oktober 2017 gereed, inclusief het aanplanten van bomen en beplanting. Er

hebben op het werk nooit borden met een einddatum gestaan. Dit is via bewoners brieven

gecommuniceerd. Overigens hebben de werkzaamheden geen gevolgen voor de beplanting.

3. Bij de gemeente is geen enkele klacht of melding binnen gekomen over de kwaliteit van het

werk. De schade op de foto is ontstaan door een voertuig die over het trottoir is gereden. Dit

soort schade wordt tijdens het werk opgeknapt. Daarnaast worden na afronding van het werk

schades en gebreken hersteld. Door hergebruik van tegels liggen deze net na verwerking nog

enigszins los. Dit wordt verholpen met het invegen van zand en aftrillen. Dit is de gebruikelijke

werkwijze.

Hoogachtend,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Saskia Schenk-Dekkers

Wethouder Openbare Ruimte


